
ORDINÆR 
GENERALFORSAMLING
2022
TAK TIL EDC-MÆGLERNE FOR DRIKKEVARER



Bestyrelsen foreslår

• René Cano Arlander Hald, MD, som dirigent

• Rasmus Ginnerup Lawaetz, MD, som referent 

1. VALG AF DIRIGENT OG REFERENT



2. BERETNING FRA BESTYRELSEN OM 
FORENINGENS VIRKSOMHED I DET 
FORLØBNE ÅR



• 125 (af 282) medlemmer har låst sig ind i Langhuset de første 9 
måneder – én har været der 40 gange.

• Rengøring efter arrangementer og professionelt hver anden uge.

• Efterlad altid Fælleshuset mindst lige så pænt som du modtog det

• Arbejdsdag onsdag den 30. marts fra kl. 16

• Mange weekender booket allerede i 2022
Alt booket i april, maj og juni

FÆLLESHUSET LANGHUSET

 

  

  

  

  

   

   

   

   

                                 

                   



• Stor tilslutning til arrangementerne!

• Arrangementer, der er åbne for alle, kan bookes gratis.

• Vejene kan booke til fx fællesspisning månedligt gratis.

• Alle arrangementer bliver annonceret i Facebook-gruppen og 
typisk også via mail.

• Vi vil gerne have flere arrangementer i Fælleshuset. Slut dig til 
arrangementsgruppen.

ARRANGEMENTER
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ENGHAVEN



• Er ved at fundraise.

• Etableringen går forhåbentligt i gang i 2022.

ELLENS HØJS FÆLLESAREAL



• Tak til alle jer, der har hjulpet med græsslåning i 2021

• Vi kan for 2022-sæsonen ikke længere bruge Jørgens/Cinaturs
græsslåmaskine. Undersøger

• Køb/leje/leasing af egen maskine
• At hyre et eksternt firma

• Hjælperfest 2. april – for alle, der har slået græs igennem årene.
SU i morgen.

• Skriv jer på listen, hvis I vil give en hånd med i 2022.

GRÆSSLÅNING



• Opsat i sensommeren 2021

• Tak til alle, der har samlet ind.

• Førstehjælpskursus for indsamlere i foråret 2022.

HJERTESTARTER



• Nordvestlig udstykning – et forsigtigt bud er lokalplan i 2023, 
indflytning i 2024
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• Stor tilslutning til arrangementer i Fælleshuset,
men få byder sig til med at arrangere.

• Beplantning på volden langs Vester Nygaard

• Trafiksikkerhedsprojekt

HVAD BYDER FREMTIDEN PÅ?



3. FORELÆGGELSE AF DET REVIDEREDE 
REGNSKAB MED TILHØRENDE 
REVISIONSBERETNING FOR DET FORLØBNE 
ÅR TIL GODKENDELSE OG DECHARGE



• Sund økonomi: 2 mio. kr. i banken (en del er øremærket)

• Indtægssiden som forventet

• Ellens Høj bliver først opkrævet i 2022

• Udgiftssiden på mange punkter mindre end forventet

• Enghaven

• Fælleshus

• Græsslåning varetaget af frivillige

ØKONOMIEN KORT FORTALT







• Generalforsamlingen godkender årsregnskabet 2021

• Stem For, Imod eller Blankt

3. AFSTEMNING



4. FORSLAG FRA BESTYRELSEN, HERUNDER 
FASTSÆTTELSE AF KONTINGENT FOR DET 
KOMMENDE ÅR



• Indtægter på niveau med tidligere år

• Udgifter
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BUDGET I HOVEDTRÆK



BUDGET



BUDGET



• Bestyrelsen foreslår at fastholde kontingentet på 2.900 kr.

• Stem For, Imod eller Blank

4. AFSTEMNING



• Jeg vil gerne stille forslag til generalforsamlingen om,
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Forslaget er ikke tænkt som et evt. tillæg til de nuværende priser men derimod 
som inkluderet i nuværende priser og betingelser. 

Jeg forstår udmærket godt ideen om et hus, der er “åbent for alle”. Men i 
praksis synes jeg ikke, at det fungerer med den fælles indgang og fælles 
toiletter. Man risikerer, at de fælles arealer (særligt toiletter) bliver beskidte 
igen, efter man har gjort det pænt og rent til gæster (som vi selv oplevede i 
efteråret). Endeligt er det bare rart ved arrangementer at kunne bruge det lille 
lokale også. Som eksempel: til min datters barnedåb var vi i hvert fald glade for 
at bruge den lille del til “kreahjørne” til de 30 børn, der var med til festen.

5. FORSLAG FRA MEDLEMMERNE
EKSKLUSIVITET VED LEJE AT FÆLLESHUSET 
(CHARLOTTE PETERSEN, ELLENS HØJ)



• Bestyrelsen håber at huset kan forblive et Fælleshus, og ikke et Forsamlingshus.
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• Bestyrelsen har selv diskuteret dette, og opfordrer alle brugere til at rydde op efter sig selv 
og vise hensyn til andre brugere af huset.

• Bestyrelsen kan se at huset er udlejet mange weekender, og hvis forslaget vedtages, så 
kan beboerne ikke mødes til et fællesskab mens arrangementerne foregår.

• Vi frygter at denne regel vil dræbe den spontane tur til Fælleshuset.

• Vedtagelse af sådanne forslag på en generalforsamling betyder at de kun kan ændres på 
en generalforsamling.

• Bestyrelsen anbefaler at stemme imod.

5. BESTYRELSENS KOMMENTARER TIL 
FORSLAGET



• Forslag:
at man ved leje af Fælleshuset har eneret til hele huset mens 
arrangementet foregår.

• Alternativt:
at man ved leje af huset i weekenderne har eneret til hele huset 
mens arrangementet foregår.

• Simpelt stemmeflertal
• Stem For, Imod eller Blankt.

5. AFSTEMNING



• Det er svært at få folk til at engagere sig frivilligt

• Hvilken vej skal foreningen gå?
• Professionalisering
• Frivilligt
• En vej midt imellem

• Kan vi organisere arbejdsdage, så hver vej får egne opgaver på sine 
egne områder?

• Hvad vil du bidrage med for at skabe fællesskab i Skovby Nygaard?

6. DEBAT OM FRIVILLIGT ARBEJDE I 
FORENINGEN



• Bestyrelsens medlemmer vælges for 2 år ad gangen.
Kandidater for Ellens Høj, Maries Dal og Einars Lykke vælges for 1 år. 

• Mads Bonde Kristensen genopstiller for Mølletoften

• Tore Ankjær Ibsen genopstiller for Frodes Mark

• Rikke Feldborg Ringtved genopstiller for Baastrup Lund med henblik på at 
fortsætte som kasserer

• Emil Bastrup trådte ud i efteråret for Einars Lykke.

• Karina Baastrup Jensen, der som suppleant trådte ind efter Emil, genopstiller 
ikke.

• Kasia Kandulski Lindegaard genopstiller ikke for Einars Lykke.

• Nikolai Hedegaard Arndt genopstiller ikke for Mølletoften.

• Jon Petersen stopper som bestyrelsesmedlem for Ellens Høj

• Kristian Risager Larsen stopper som bestyrelsesmedlem for Maries Dal.

7. VALG AF BESTYRELSESMEDLEMMER



• Der skal vælges 7-10 bestyrelsesmedlemmer

• Mads Bonde Kristensen genopstiller for Mølletoften

• Tore Ankjær Ibsen genopstiller for Frodes Mark

• Rikke Feldborg Ringtved genopstiller for Baastrup Lund med 
henblik på at fortsætte som kasserer

• Nanna Sørensen stiller op for Maries Dal

7. VALG AF BESTYRELSESMEDLEMMER



Suppleanter det seneste år:

• Rasmus Højris fra Mølletoften.

• Kristina Sloth Nielsen fra Ellens Høj. 

• Karina Baastrup Jensen fra Ellens Høj.

• Julie Karlshøj Fievé fra Maries Dal.

• Nanna Sørensen fra Maries Dal

• Søren Lynggaard fra Frodes Mark

7. VALG AF SUPPLEANTER TIL 
BESTYRELSEN



• Nanna Bonde Kristensen (Mølletoften) genopstiller.

8. VALG AF REVISOR



9. EVENTUELT


